
Ztipis z iedndní obecníIto zastupitelstva ze dne I6.12.2010

Přítomni: Krotký Pavel, Kašpárek Milan, Schtitz Ivan, Verner Vlastimil, Procházka Jan,
Neckář Jiří, Wemerová Alena, Ing. Knetlová Kristýna

omluveni: Svobodová Hana

' Starosta přivítal přítomné členy zastupitelstva, provedlkontrolu usnesení z minulého zasedáni

- splněno
Byli zvoleni navrhovatelé usnesení a ověřovatelé zápisu: Neckář, Verner
Zapisovatel: Moudrá

Program: 1) poplatky zaTKO na rok 2011
2) zvd,ení inventarízační komise
3)návrh opatření obecné povahy Změnač.I ilz. pl. obce Brázdim
4) rizné
5) usnesení, závěr

1) AVE Benátky nad Jizerou dali nabídku na SvoZ TKo z naší obce, kterou navýšili o
l,5yo - zastupitelé o této nabídce jednali a odsouhlasili podpis smlouvy s touto f,trmou
s tím, Že poplatek zaTKo pro občany bude v roce 201i Kč 500,-/trva1e přihlášeného
občana

2) Byla zvolena inventarizační komise pro inventuru zatok2010: Schiitz, Prochétzka,
Verner, Neckář.Kontrolu v ZS aMS provedou členky Íinanční komise

3) starosta seznámil zastupitelstvo s návrhem opatření obecné povahy Změna ě. I
územního plánu obce Brázdim a se stanoviskem I26890120I0/KUSK nadřízeného
orgánu územního plánování KÚ Středočeského kraje - odboru územního a stavebního
Ťizení ze dne 19.8.2010, které konstatuje soulad s platnou legislativou.

4) Různé: p.Procházka navrhlinstalovat zrcadlo u ýjezdu zulice u p. Sklenáře, kde
není vidět na hlavní silnici
p. Neckář - upozornil, že nezavírají kontejnery na papír a na sklo
ing. Knetlová měla ďotaz zdaby bylo moŽné prezentovat i MŠ aZŠ naintemetových
stránkách obce, v čí kompetenci je školkovné (v kompetenci ředitelky MŠ), zdaby
nebylo moŽné: nějak vyčistit rybník v Novém Brázdimě a vysoká trávana loukách na
Kuchyňce

zapsala'. ověřili:


